
Maar wat de heer Stekelenburg in de
ogen van de VVD in feite voorstelt, is
het oprichten van staatsplantages
voor wietteelt. Dan vinden wij het
woord ’’onbegrijpelijk’’ dat de
minister eerder hanteerde, veel
adequater dan ’’verrassend’’. Ik heb
in het kader van die onbegrijpelijk-
heid, aansluitend op de opmerking
van mevrouw Van Blerck, nog een
vraag over de procedure. Hoe
verklaart de minister dat aanvankelijk
door de heer Stekelenburg wel
degelijk de indruk is gewekt dat er
overeenstemming zou zijn met het
openbaar ministerie?

Er is ook sprake van een inhoude-
lijke onbegrijpelijkheid. Naar het
oordeel van de VVD is het duidelijk
dat het voorstel zowel in strijd is met
de regelgeving – wij hebben nota
bene voor de bedrijfsmatige teelt net
nog een strafverhoging afgesproken
– als met het beleid dat nationaal
wordt bepaald. Dat beleid wordt niet
in Tilburg bepaald. Er kan in dit
verband geen sprake zijn van een
Tilburgs model, want dit is geen
Tilburgse maar een nationale
aangelegenheid.

Ik heb nog een vraag over de
internationale aspecten. De VVD is
bezorgd dat een dergelijk signaal
averechts kan werken op de
pogingen van de minister om
internationaal meer overeenstem-
ming over drugsbeleid en over de
Nederlandse aanpak daarvan te
bewerkstelligen.

Mijn derde vraag luidt: kunnen wij
van de minister horen dat Tilburg
zeker niet zal doorgaan op de
ingeslagen weg? Mocht daarvan toch
sprake zijn, wat zal de minister dan
doen?

Voorzitter! De VVD-fractie hecht er
ten slotte zeer aan om over deze
kwestie langer, inhoudelijker en beter
te spreken dan hier nu mogelijk is.
Wij verwachten dat de Kamer voor
het eind van dit jaar een goede
notitie zal bereiken. Die zal dan
besproken kunnen worden.
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Minister Korthals: Voorzitter! Al zeg
ik het zelf, maar ik vond dat ik juist
zo handig het eind van dit jaar had
verplaatst naar het begin van
volgend jaar. Als de heer Nicolaı̈ het
mij niet euvel duidt, wil ik daaraan
vasthouden, juist ook omdat het
zorgvuldig moet worden voorbereid.
Ik denk dat het ook belangrijk is om
nu eens precies te weten hoe men er

internationaal voorstaat. De heer
Nicolaı̈ heeft terecht opgemerkt dat
het signaal in internationaal verband
averechts zou kunnen werken. Aan
de andere kant is ook bekend dat
internationaal, zeker in de ons
omringende landen zoals de Duitse
Länder, België en Frankrijk, begrip
begint te bestaan voor het Neder-
landse drugsbeleid, alhoewel dat niet
altijd met hosanna wordt begroet. Ik
wil in ieder geval exact weten hoe
die situatie op het ogenblik is en ik
wil in dat verband ook bezien of een
signaal van experimenten wel of niet
averechts uitwerkt.

De heer Nicolaı̈ vroeg hoe de heer
Stekelenburg de suggestie heeft
kunnen wekken dat er overeenstem-
ming is met het openbaar ministerie.
Dat weet ik niet, maar ik denk dat het
gewoon belangrijk is dat er een
vervolggesprek komt tussen mijn
ministerie en de heer Stekelenburg.
Dan weten wij precies waar wij
staan.
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Mevrouw Lambrechts (D66):
Voorzitter! Wij zijn heel erg
benieuwd wat de CDA-fractie, en met
name de heer Buijs, ervan vindt dat
juist de fractievoorzitter van het CDA
in Tilburg heeft gezegd dat de
gemeente zelf wiet moet gaan telen,
omdat de overheid de teelt dan
helemaal zelf in handen heeft en die
zo uit de criminele sfeer kan worden
gehaald. Op die vraag is nog geen
reactie gegeven.
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De heer Van de Camp (CDA):
Voorzitter! Het is bekend dat de
softdrugsproblematiek in Nederland
een buitengewoon gevoelig
onderwerp is. De vragen van collega
Dittrich en de antwoorden van de
heer Korthals duiden daarop. Wat de
opstelling van onze fractie in de raad
van Tilburg betreft: daar staat het
denken niet stil.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Samenvoeging van de gemeen-
ten Bergen, Egmond en Schoorl
(26364).

(Zie vergadering van 3 juni 1999.)

De artikelen 1 t/m 5 worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het amendement-
Balemans/Duijkers (stuk nr. 6, I).
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De voorzitter: Ik constateer, dat dit
amendement met algemene
stemmen is aangenomen.

Ik stel vast, dat door de aanne-
ming van dit amendement het
andere op stuk nr. 6 voorkomende
amendement als aangenomen kan
worden beschouwd.

Artikel 6, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het amendement-
Balemans/Duijkers (stuk nr. 6, I),
wordt zonder stemming aangeno-
men.

De artikelen 7 en 8 worden zonder
stemming aangenomen.

Artikel 9, zoals het is gewijzigd door
de aanneming van het amendement-
Balemans/Duijkers (stuk nr. 6, II),
wordt zonder stemming aangeno-
men.

De beweegreden wordt zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Samenvoeging van de gemeen-
ten Hoevelaken en Nijkerk
(26366).

(Zie vergadering van 3 juni 1999.)

De artikelen 1 t/m 9 en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend
tijdens het debat over de voortgang
van het project C2000, te weten:
- de motie-Wagenaar c.s. over een
plan van aanpak (25124, nr. 8);

Nicolaı̈
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